
Rada Miejska 

w Nowym Mieście Lubawskim 

P r o t o k ó ł   Nr  VI/2011 

 

z VI-tej sesji Rady Miejskiej  w Nowym Mieście Lubawskim, odbytej w dniu 22 lutego 2011 

r. w sali posiedzeń Urzędu Miejskiego. 

Sesję rozpoczęto o godz. 16:00 - tej , a zakończono o godz. 19,55 

Na ustawowy skład 15 radnych w sesji według listy obecności uczestniczyło 14 radnych . 

( Lista obecności stanowi zał. Nr 1 do protokołu).  

( Lista obecności gości stanowi zał. Nr 2 do protokołu). 

Obrady  prowadził -   Przewodniczący Rady Miejskiej – Marcin Deja. 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

-  Burmistrz Miasta                                          -   Józef Blank 

-  Zastępca Burmistrza                                     -   Damian Artuszewski 

-   Skarbnik Miasta                                          -   Aneta  Gołębiowska 

-   Sekretarz Miasta                                         -    Krzysztof  Widźgowski 

-  Adwokat                                                       -   Tomasz Kwiatkowski 

-  Radni Rady Powiatu:                                    -   Danuta Mazurkiewicz, Romuald Koszewski, 

                                                                              Marek Tuchalski, Andrzej Andrzejewski. 

-  Pracownicy Urzędu Miejskiego                    - R. Augustyniak, J. Grządzielewski., D.                     

                                                                            Osińska, D. Sobaszkiewicz, M. Zieliński. 

Zatwierdzony porządek obrad: 

 

1.   Otwarcie sesji. 

- stwierdzenie quorum. 

2.  Wybór sekretarza obrad. 

3.  Przedstawienie porządku obrad. 

4.  Przyjęcie protokołu z V-tej sesji Rady Miejskiej. 

5.  Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Miasta.  

6.  Interpelacje i wnioski. 

7.  Sprawozdanie z działalności Komendanta Powiatowego Policji w Nowym Mieście              

     Lubawskim wraz z informacją o stanie porządku i bezpieczeństwa za 2010 r. 

8.  Informacja Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Nowym Mieście  

     Lubawskim o stanie sanitarnym miasta za rok 2010. 

9.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały  Nr III/9/10 Rady Miejskiej w Nowym  

     Mieście Lubawskim z dnia 15 grudnia 2010 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej   

     Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie na lata 2011-2021. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr V/21/2011 Rady Miejskiej w Nowym  

      Mieście Lubawskim w sprawie dofinansowania zadania związanego z funkcjonowaniem   

      Biura Regionalnego Województwa Warmińsko-Mazurskiego w Brukseli w 2011 r. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr IV/13/10 Rady Miejskiej w  

      Nowym Mieście Lubawskim z dnia 30 grudnia 2010 r. w sprawie uchwalenia budżetu   

      Gminy Nowe Miasto Lubawskie na  2011 r. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie dofinansowania zadania związanego z funkcjonowaniem  

      Biura Regionalnego Województwa Warmińsko-Mazurskiego w Brukseli w 2011 r. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie opłat za korzystanie z obiektów i usług Miejskiego Ośrodka  

      Sportu i Rekreacji w Nowym Mieście Lubawskim. 

14.Podjęcie uchwały w sprawie zasad dofinansowania doskonalenia zawodowego nauczycieli  

     zatrudnionych w jednostkach oświatowych gminy miejskiej Nowe Miasto Lubawskie na  

     rok 2011. 



15. Podjęcie uchwały w sprawie zasad i trybu przyznawania nagród i wyróżnień osobom  

      fizycznym, trenerom i działaczom sportowym za wysokie wyniki sportowe w    

      międzynarodowym i krajowym współzawodnictwie sportowym. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie prowadzenia konsultacji z organizacjami pozarządowymi i  

      podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Statutowej. 

18. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski. 

19. Bilans otwarcia kadencji 2010-2014. 

20. Informacja o planach pracy stałych komisji Rady Miejskiej i zatwierdzenie planu pracy 

      Komisji Rewizyjnej. 

21. Zakończenie sesji. 

 

Przebieg posiedzenia: 

Ad. pkt. 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja na podstawie art. 20 ust.1 dokonał otwarcia VI-tej 

sesji Rady Miejskiej stwierdzając na podstawie listy obecności, że w sesji uczestniczy 

wymagana liczba radnych, a więc obrady są prawomocne. 

Ad. pkt. 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja  na sekretarza obrad zaproponował  radną- L. 

Karczyńską, która wyraziła zgodę na kandydowanie. Rada Miejska jednomyślnie  (przy 14 

radnych biorących udział w głosowaniu) wybrała radną – L. Karczyńską na sekretarza obrad. 

Ad. pkt. 3 

Rada Miejska nie wniosła zmian do porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja  przedstawił porządek obrad VI-tej sesji Rady 

Miejskiej.   

Ad. pkt. 4 
Protokół z V-tej sesji Rady Miejskiej  był wyłożony do wglądu w Referacie Biura Rady 

Urzędu Miejskiego, jak również przed sesją, a radni mieli możliwość zapoznania się z jego 

treścią. Sekretarz obrad poprzedniej sesji – P. Jankowski nie zgłosił uwag  do protokołu. 

Pozostali radni nie zgłosili uwag  do protokołu.  

Protokół z  V-tej  sesji  Rady Miejskiej został przez Radę Miejską przyjęty jednomyślnie przy 

14 radnych biorących udział w głosowaniu. 

 

Ad. pkt.5 

Informację z wykonania uchwał Rady Miejskiej w okresie między sesjami oraz o wydanych 

zarządzeniach Burmistrza Nowego Miasta Lubawskiego radni otrzymali wraz z 

zawiadomieniem na sesję, która stanowi zał. nr 3 do protokołu. 

Burmistrz Miasta –J. Blank przedstawił sprawozdanie  z działalności międzysesyjnej  w 

zakresie bieżącej działalności Burmistrza Miasta. 

Sprawozdanie i informacja zostały przyjęte przez Radę. 

Ad. pkt. 6 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na  

poprzedniej sesji Rady Miejskiej w dniu 25 stycznia 2011 r. 

Z kolei odczytał  uchwały regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie z dnia 1 lutego 2011 

r. w sprawie: 

- wydania pozytywnej opinii o możliwości sfinansowania deficytu budżetowego 

przedstawionego w uchwale budżetowej Miasta Nowe Miasto Lubawskie, 

- wydania pozytywnej opinii o prawidłowości planowanej kwoty długu Miasta Nowe Miasto 

Lubawskie. 

Radni  zgłosili następujące interpelacje i wnioski w sprawie: 



Radny – B. Cieplak 

- mieszkańcy proszą o zweryfikowanie i dokonania ewentualnych zmian miejsc usytuowania 

pojemników na odpady segregowane. Dotychczasowa ich lokalizacja  w ogólnej strukturze 

obszaru miasta jest niecelowa. 

Radny – A. Kłosowski 

- mieszkańcy proszą o zapewnienie bezpieczeństwa ruchu drogowego pieszych poprzez 

ograniczenie prędkości czy usytuowanie progów zwalniających na drogach utwardzonych, 

zwłaszcza węższych na oś. Marianowo np. ul. Gdyńska, które nie są wyposażone w chodniki. 

Radny – K. Hoppe 

- czy progi zwalniające z ul. Tysiąclecia zniknęły na stałe czy pojawią się ponownie? 

Radny – J. Szczepański 

- wzmożenia patroli młodzieży wracającej z dyskotek z ul. Grunwaldzkiej przez Straż 

Miejską czy Policję. 

Przewodniczący Rady – M. Deja 

mieszkańcy zgłaszają, że ład jest naruszany przez wracającą z dyskotek młodzież zarówno w 

stronę miasta jak w stronę Łąk. 

Radny – P. Jankowski  

-czym spowodowany jest brak asygnaty radcy prawnego na uchwałach budżetowych? 

- poprawy ściągalności opłat za parkowanie w strefie płatnego parkowania. 

Radna – M. Czernysz 

- porozumienia się z wójtem gminy wiejskiej Nowe Miasto Lubawskie w sprawie utrzymania 

pomnika pod Nawrą , na którym napisy są nieczytelne, a przylegający teren zaniedbany. 

Radny – J. Oelberg  

- czy  poprzedni dzierżawca części hali przy ul. Jagiellońskiej 26a zrealizował płatności.   

 

Ad. pkt. 7 

 Komendant Powiatowy Policji –  Mieczysław Wójcik  przedstawił w formie prezentacji 

sprawozdanie z działalności Komendanta Powiatowego Policji w Nowym Mieście 

Lubawskim wraz z informacją o stanie porządku i bezpieczeństwa za 2010 r.  

Sprawozdanie stanowi zał. nr 4 do protokołu. 

Radny -P. Jankowski 

Jak p. Komendant  zakwalifikował dopuszczenie  bez pełnej dokumentacji i zezwoleń do prac 

remontowych na Bramie Lubawskiej, która wskutek tego nie jest remontowana i niszczeje. 

Rok temu była mowa o tym przy składaniu sprawozdania na sesji, która odbywała się w MCK 

Komendant Powiatowy Policji – M. Wójcik 

Trudno mi teraz tutaj zakwalifikować. Można rozważać naruszenie w dwóch obszarach: 

budowlanym i dziedzictwa narodowego. Jeżeli rok temu  mowa była o tym mowa ja tego nie 

odebrałem jako zawiadomienia o popełnieniu przestępstwa. Do chwili obecnie ja tego 

problemu nie widzę. 

Radny – P. Jankowski 

Czy nie należało działać ad hock czy z urzędu? 

Komendant Powiatowy Policji – M. Wójcik 

Muszę się zorientować, ja to sprawdzę i przyjrzę się sprawie. Jeżeli będzie taka potrzeba to 

podejmiemy odpowiednie działania. 

Radny – K. Hope 

- czy w najbliższym czasie na drodze krajowej między Kurzętnikiem a Nowym Miastem oraz 

na drodze wojewódzkiej między Marzęcicami a Nowym Miastem  próbę weryfikacji znaków 

drogowych, gdyż ograniczenia powodują blokowanie pojazdów? 

 

 



Komendant Powiatowy Policji – M. Wójcik 

Zasada jest taka, że znakami zajmuje się zarządca drogi w  zależności od właściciela drogi: 

gmina, powiat czy województwo. My natomiast możemy tylko opiniować. Będziemy 

sukcesywnie przyglądać się  oznakowaniu, którego jest za dużo co powoduje z jednej strony 

spowolnienie ruchu, a z drugiej hamowanie ruchu i wiele innych problemów. Pierwszym 

elementem jest bezpieczeństwo. 

Rada przyjęła  sprawozdanie z działalności Komendanta Powiatowego Policji w Nowym 

Mieście Lubawskim wraz z informacją o stanie porządku i bezpieczeństwa za 2010 r.  

Ad. pkt. 8 

Ewa Pielak - Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny w Nowym Mieście Lubawskim  

przedstawiła informacje o stanie sanitarnym miasta za 2010 r.  

Radni nie zgłosili zapytań do  przedstawionej informacji. 

Rada przyjęła  sprawozdanie Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Nowym 

Mieście Lubawskim o stanie sanitarnym miasta za 2010 r. 

Ad. pkt. 9 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmiany uchwały  Nr III/9/10 Rady Miejskiej w Nowym  Mieście 

Lubawskim z dnia 15 grudnia 2010 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej  Prognozy 

Finansowej Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie na lata 2011-2021. 

Rada Miejska jednomyślnie (przy 14 radnych biorących udział w głosowaniu) podjęła 

uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr VI/25/2011 – stanowi zał. nr 5 do protokołu. 

Ad. pkt. 10 
Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr V/21/2011 Rady Miejskiej w Nowym  

Mieście Lubawskim w sprawie dofinansowania zadania związanego z funkcjonowaniem   

Biura Regionalnego Województwa Warmińsko-Mazurskiego w Brukseli w 2011 r. 

 Rada Miejska jednomyślnie (przy 14 radnych biorących udział w głosowaniu) podjęła 

uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr VI/26/2011 – stanowi zał. nr 6 do protokołu. 

Ad. pkt.11 

Pozytywną opinię Komisji Budżetu i  Finansów przedstawił  Przewodniczący Komisji – . 

J. Oelberg.  

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie  zmiany uchwały Nr IV/13/10 Rady Miejskiej w Nowym Mieście 

Lubawskim z dnia 30 grudnia 2010 r. w sprawie uchwalenia budżetu  Gminy Nowe Miasto 

Lubawskie na  2011 r. 

Rada Miejska przy 13 głosach „za” i  1 przeciw  (przy 14 radnych biorących udział w 

głosowaniu)  podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr VI/27/2011 – stanowi zał. nr 7 do protokołu. 

Ad. pkt. 12 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie dofinansowania zadania związanego z funkcjonowaniem  

Biura Regionalnego Województwa Warmińsko-Mazurskiego w Brukseli w 2011 r. 

Rada Miejska przy 13 głosach „za” i 1 przeciwnym  (przy 14 radnych biorących udział w 

głosowaniu) podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr VI/28/2011 – stanowi zał. nr 8 do protokołu. 

 

 

 



Ad. pkt.13 
Pozytywną opinię Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki przedstawił  Przewodniczący 

Komisji – Z. Ewertowski. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie opłat za korzystanie z obiektów i usług Miejskiego Ośrodka Sportu i 

Rekreacji w Nowym Mieście Lubawskim. 

Rada Miejska przy 12 głosach „za” i 2 przeciw (przy 14 radnych biorących udział w 

głosowaniu) podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr VI/29/10 – stanowi zał. nr 9 do protokołu. 

Ad. pkt.14 
Pozytywną opinię Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki przedstawił  Przewodniczący 

Komisji – Z. Ewertowski. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zasad dofinansowania doskonalenia zawodowego nauczycieli  

zatrudnionych w jednostkach oświatowych gminy miejskiej Nowe Miasto Lubawskie na  

rok 2011. 

Rada Miejska jednomyślnie (przy 14 radnych biorących udział w głosowaniu) podjęła 

uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr VI/30/10 – stanowi zał. nr 10 do protokołu. 

Ad. pkt.15 
Pozytywną opinię Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki przedstawił  Przewodniczący 

Komisji – Z. Ewertowski. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zasad i trybu przyznawania nagród i wyróżnień osobom  fizycznym, 

trenerom i działaczom sportowym za wysokie wyniki sportowe w   międzynarodowym i 

krajowym współzawodnictwie sportowym. 

 Rada Miejska jednomyślnie (przy 14 radnych biorących udział w głosowaniu) podjęła 

uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr VI/31/10 – stanowi zał. nr 11 do protokołu. 

 

Ad. pkt.16 
Pozytywną opinię Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki przedstawił  Przewodniczący 

Komisji – Z. Ewertowski. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie prowadzenia konsultacji z organizacjami pozarządowymi i  

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego. 

Rada Miejska jednomyślnie (przy 14 radnych biorących udział w głosowaniu) podjęła 

uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr VI/32/10 – stanowi zał. nr 12 do protokołu. 

Ad. pkt.17 
Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie powołania Komisji Statutowej. 

Rada Miejska jednomyślnie (przy 14 radnych biorących udział w głosowaniu) podjęła 

uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr VI/33/10 – stanowi zał. nr 13 do protokołu. 

Ad. pkt. 18 

Odpowiedzi na interpelacje i wnioski udzielił Zastępca Burmistrza Miasta – D. Artuszewski: 

- przeprowadzimy weryfikację segregacji odpadów komunalnych w celu poprawy ich 

dostępności. Możliwość zmian jest ograniczona. Decyduje własność terenów. Dysponujemy 

ograniczoną ilością pojemników. Na pewno podejmiemy rozmowy z Prezesem Spółdzielni 



Mieszkaniowej. Pan Burmistrz jako członek zarządu Związku „Czyste Środowisko” będzie 

miał większy wpływ na składowanie odpadów komunalnych, 

- problem zagrożenia dla pieszych na terenie dróg utwardzonych na oś. Marianowo, które nie 

są wyposażone w chodnik zostanie poddany analizie Komisji Problematyki Społecznej. 

- progi zwalniające zostały zdemontowane w ciągu ul. Tysiąclecia na skutek poluzowania 

śrub. W okresie wiosennym zostaną przywrócone dotychczasowe elementy w 

dotychczasowych miejscach, 

- młodzież wracająca z dyskotek przyczynia się do nieporządku i aktów wandalizmu. 

Odpowiedź stanowiła prezentacja Komendanta Powiatowego Policji. Pan Burmistrz na 

spotkaniach z Komendantem Powiatowym Policji będzie próbował niwelować te negatywne 

zachowania młodzieży, 

- poprawa funkcjonowania strefy płatnego parkowania w celu zwiększenia wpływów do 

budżetu gminy. Obowiązująca regulacja nie daje nam  możliwości skutecznego 

egzekwowania.  Pracujemy nad nowym regulaminem. Projekt zostanie przedłożony przed 

kolejną sesją, 

- brak asygnaty radcy na uchwałach budżetowych. Uchwały te podlegają nadzorowi RIO. 

Jeżeli jest taka wola, to będzie potwierdzona  kompetencja Rady do podejmowania aktu, 

- walory estetyczne przy pomniku w Nawrze. Podejmiemy z wójtem  gminy Nowe Miasto 

Lubawskie działania celem określenia zasad współdziałania dla utrzymania walorów 

estetycznych pomnika, 

- dzierżawca hali przy ul. Jagiellońskiej 26a – producent materiałów ściernych  uregulował 

zobowiązania do miesiąca II br. 

Ad. pkt.19 

Burmistrz Miasta –J. Blank przedstawił  bilans otarcia kadencji 2010-2014 do wiadomości 

Rady. 

Ad. pkt. 20 

 Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja poinformował, że przewodniczący stałych 

komisji Rady Miejskiej przedłożyli Radzie plany pracy komisji, które są  do wglądu w pok. nr 

36 i stanowią zał. od  nr 14 do 18 do protokołu. 

Przewodniczący stałych komisji Rady Miejskiej otrzymali przed sesją plany pracy wszystkich 

komisji Rady Miejskiej, a pozostali radni otrzymali plan pracy Komisji Rewizyjnej.  

Z kolei Przewodniczący Komisji Rewizyjnej- A. Kłosowski przedstawił plan pracy Komisji 

Rewizyjnej. 

Rada Miejska jednomyślnie ( przy 14 radnych biorących udział w głosowaniu) zatwierdziła 

plan pracy Komisji Rewizyjnej. 

 

Ad. pkt. 21 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej – 

M. Deja zamknął obrady VI-tej sesji Rady Miejskiej. 

 

Sekretarz  obrad:                                                            Przewodniczący Rady Miejskiej 

    

 /Lilia Karczyńska /                                                                     

                                                                                /Marcin Deja/ 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


